

Provider Card - Hepatitis B



doh.wa.gov/hepbhub

- Give this card to your medical provider.
- Talk to your doctor about getting tested and vaccinated for hepatitis B.



Hepatitis B is a serious disease that can lead to liver damage, liver cancer, and even death. The first step to health is knowing your hepatitis B status.



DOH 420-436 October 2022

To request this document in another format, call 1-800-525-0127. Deaf or hard of hearing customers, please call 711 (Washington Relay) or email civil.rights@doh.wa.gov.

Dear medical provider,



I want to be screened for hepatitis B. If the tests show that I am at risk for hepatitis B infection, I would like to begin the vaccination series.

I am asking because I understand that screening for hepatitis B is recommended by the CDC for people born in areas where hepatitis B is more common or whose parents were born in those areas, such as Africa, Asia, Eastern Europe, and the Pacific Islands.

服务提供方卡 - 乙型肝炎



- 请将此卡交给您的医疗服务提供方。
- 请与您的医生探讨接受乙型肝炎检测以及接种疫苗的事宜。



乙型肝炎是一种可导致肝损伤、肝癌甚至死亡的严重疾病。维护健康的第一步是了解您的乙型肝炎状况。



DOH 420-436 October 2022 Simplified Chinese

如欲索取本文件的其他版本格式，请致电 1-800-525-0127。耳聋或重听人士请拨打 711 (Washington Relay) 或发送电子邮件至 civil.rights@doh.wa.gov。

尊敬的医疗服务提供方：



我想接受乙型肝炎筛查，如果检查结果显示我有感染乙型肝炎的风险，我想开始接种系列疫苗。

我之所以提出上述要求，是因为我知道 Centers for Disease Control and Prevention (CDC, 疾病控制与预防中心) 建议本人或其父母出生于乙型肝炎较为常见的地区 (例如非洲、亚洲、东欧以及太平洋岛屿) 的人群进行乙型肝炎筛查。